
Sebastian Bulak 
Lukasz Magin 
Radny Rady Miejskiej w Lodzi 

INTERPELACJA 

L6di, 11.01.2017 r. 

Hanna Zdanowska 
Prezydent Miasta Lodzi 

za posrednictwem 
Tomasz Kacprzak 
Przewodnicz'!cy Rady Miejskiej 
w Lodzi 

Bardzo prosimy 0 przedstawienie planow rozwoju Miejskiego Osrodka Sportu i Rekreacji oraz 
spolek z wiykszosciowym udzialem miasta Lodzi. 
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